

BUTTERFLY SWIVEL HIGH

DESIGNED BY NIELS GAMMELGAARD

Butterfly Swivel High – en udgave med højere ryg. Stolen, der som den øvrige Butterfly serie er designet af Niels Gammelgaard, er den perfekte mødestol/kontorstol til brugeren, der sætter design og æstetik højt. Butterfly Swivel High er et ideelt match til Butterfly mødebordet og fås standard med træskat eller polstret, enten fuldpolstret, forsidedepolstret eller sædepolstret samt en mere eksklusiv variant med kanalsyninger.

// The Butterfly Swivel High – a version with a higher back. Like the rest of the Butterfly series this chair is designed by Niels Gammelgaard and is the perfect meeting/office chair for users who value design and aesthetics highly. Butterfly Swivel High is an ideal match to the Butterfly meeting table and is available with a shell in wood or upholstered – either fully upholstered, or upholstered on the seat or on the front – and in a more exclusive version with channel stitchings.

/ Butterfly Swivel High – eine Version mit höherer Rückentlehne. Der Stuhl, der wie die restliche Butterfly-Serie von Niels Gammelgaard entworfen wurde, ist der ideale Bürostuhl/Konferenzstuhl für alle, die Wert auf Design und Ästhetik legen. Der Butterfly Swivel High passt perfekt zum Butterfly Konferenztisch. Er ist mit Holzschale oder verschiedenen Polsterungen erhältlich: entweder komplett gepolstert, mit gepolsterter Vorderseite oder mit Sitzpolsterung, sowie in einer exklusiveren Variante mit Steppnähten.

SÆDE/RYG: Formspændt krydsfinér med træfinér: eg, bag eller ahorn samt sortbejdet eg, eller malet i forskellige standardfarver, eller polstret: sædepolster eller fuldpolstret. Fås også med kanalsyninger. STEL: Poleret aluminium (sort pulverlak kan tilvælges) – med hjul, højdejustering og flexvip eller med glidere, flexvip og højdejustering eller retursving. ARMLEN: Poleret aluminium (sort pulverlak kan tilvælges) – leveres også med dækpolstring i læder.

// SEAT/BACK: Moulded plywood with veneer: oak, beech, maple or black-stained oak, or painted in various standard colours, or upholstered: seat upholstered, front side upholstered or fully upholstered. Also available with channel stitchings. FRAME: Polished aluminium (black powder lacquer is optional) – with castors, flexible back and height adjustment or with glides, flexible back and height adjustment or self-centering base. ARM RESTS: Polished aluminium (black powder lacquer is optional) – also available partially upholstered in leather.

/ SITZ/RÜCKEN: Formlagenholz, schichtverleimt, mit Holzurnier: Eiche, Buche, Ahorn oder schwarzgebeizte Eiche, oder lackiert in verschiedenen Standardfarben, oder gepolstert: Sitzpolster, Spiegelpolster oder vollgepolstert lieferbar. Auch lieferbar mit Kanalsteppung. GESTELL: Poliertes Aluminium (Schwarze Pulverbeschichtung ist optional) – mit Rollen, Flexi-Rücken und Höhenverstellbarkeit oder mit Gleitern, Flexi-Rücken und Höhenverstellbarkeit oder Rückschwung. ARMLEHNEN: Poliertes Aluminium (Schwarze Pulverbeschichtung ist optional) – auch mit Lederpolsterung lieferbar.

